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Велика је храброст покушати да се постане потпредседник ДС, али не мислим да је то
разлог за неке велике смене, изјавио је министар одбране Драган Шутановац недељнику
„Актер" и оценио да је министар спољних послова Вук Јеремић „био један од оних који су
имали храбрости да се кандидују, али неко је морао и да не буде изабран".

  

- Не мислим да ће се то одразити на његову каријеру министра иностраних послова -
рекао је Шутановац, који је на недавној скупштини ДС изабран за потпредседника.

  

Он нема сазнања да ли је Јеремићу неко саветовао да се кандидује или му то замерио,
али у његовом испадању из изборне трке не види ништа лоше, јер се то „дешавало и
самом председнику пре више година".

  

Шутановац је, упитан да ли има шансе да се због Вука Јеремића створи нека фракција у
ДС-у, одговорио да не очекује да се то деси.

  

- Напротив. Мислим да и они који су изабрани и они који нису морају још више да раде, с
обзиром на то што улазимо у предизборну годину.
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